

Title (en)

System laying panel

Title (de)

Systemverlegeplatte

Title (fr)

Plaque de maintien de système

Publication

EP 2708678 A2 20140319 (DE)

Application

EP 13182183 A 20130829

Priority

- DE 202012008362 U 20120903
- DE 102013002197 A 20130117

Abstract (en)

The system has a base (1), an upper peripheral frame (2), and a lower surrounding frame (3), where the upper peripheral frame forms an enclosure on an upper surface of the base for receiving a panel. Coupling elements are provided along the lower surrounding frame for connecting the installation system with an adjacent installation system. A pair of slots (4) is defined by a pin-like frame portion (5) in the lower frame. The pin-like frame portion includes projecting tabs, where frame areas (6) are located between the pair of slots and between the tabs.

Abstract (de)

Systemverlegeplatten zum Verlegen von Platten, insbesondere von Boden- oder Wandfliesen, wobei die Systemverlegeplatte eine Grundfläche (1), einen oberen Rahmen (2) und einen unteren Rahmen (3) aufweist, die sich entlang des Randes der Grundfläche (1) erstrecken, wobei entlang des unteren Rahmens (3) Steckelemente zum Verbinden von benachbarten Systemverlegeplatten vorgesehen sind, wobei die Steckelemente als paarige Aussparungen (4), die durch einen zapfenartigen Rahmenbereich (5) getrennt sind, und korrespondierend hierzu seitlich vorspringende Laschen (7) mit einer Öffnung auf der Oberseite zur Aufnahme der zapfenartigen Rahmenbereiche (5) von benachbarten Systemverlegeplatten ausgestaltet sind.

IPC 8 full level

E04F 15/02 (2006.01); **E01C 5/00** (2006.01); **E01C 5/22** (2006.01); **E04F 15/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 15/02194 (2013.01); **E04F 15/043** (2013.01); **E04F 15/087** (2013.01); **E04F 15/105** (2013.01); **E04F 15/10** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 29817296 U1 19990114 - ESTO KLINKER EBERSDORFER SCHAM [DE]
- DE 202010014071 U1 20110310 - KINBO IMP & VERTRIEBSGMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2708678 A2 20140319; DE 102013002197 A1 20140306

DOCDB simple family (application)

EP 13182183 A 20130829; DE 102013002197 A 20130117